
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 23. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 150

Hvis ministeriet som anført af ministeren helt frem til december 2017 vurderede, at de be-

handlede sagerne om humanitært opholdstilladelse korrekt, hvorfor var der så grund til at

lave en ’mindre bunke’, der skulle afvente ministeriets endelige fortolkning af Paposhvili-

dommen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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